
 
 
Verslag Bestuurlijk Overleg   
 
 
Datum: 17 februari 2023 
Tijdstip: 09.00 – 10.00 uur 
Locatie: gemeentehuis Dronten, B0.04 
 
 
Deelnemers: Voorzitter OVDD 
  Vice voorzitter OVDD 
 
  Wethouder economie gemeente Dronten 
  Teamleider gebiedsontwikkeling gemeente Dronten 
  Accountmanager gemeente Dronten 

Beleidsadviseur economie gemeente Dronten 
   

 
 

 
 

1. Opening vergadering 
 

2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt overeenkomstig vastgesteld.  
 

3. Mededelingen 
Signalen vanuit de markt dat ondernemers het financieel moeilijk hebben op dit 
moment. Vanuit de OvDD beide 2 bedrijven gesproken die het moeilijk hebben. 
Vanuit hier wordt er op punt 6 ingegaan.  

 
4. Verslag 20 januari 2023   

Iedereen gaat akkoord met het verslag van 20 januari 2023.  
 

5. Input Economische Visie 
Ondernemers denken graag mee en hebben het gevoel dat dit nu niet gedaan wordt. 
Het opperen van brainstormsessies tbv economische visie, wordt daarin goed 
ontvangen als idee.  
 

6. Corona subsidie 
Vanuit de gemeente Dronten wordt er op dit moment informatie bij elkaar gezocht 

over verschillende subsidies bij verschillende instanties zodat accountmanagers deze 

mee kunnen nemen en daarover de bedrijven kunnen informeren. OvDD geeft aan 

dat vaak die instanties “wollig” zijn en dat de “gewone” ondernemer niet aan al die 

eisen vaak wil voldoen of dat kan. Daarbij zien zij graag ondersteuning richting de 

bedrijven. Er wordt gesproken over vouchers en andere zaken. Het is niet de 

bedoeling om direct financieel te gaan ondersteunen, dit werkt niet. Mochten er meer 

signalen komen bij de OvDD dan kunnen ze ook nu doorverwijzen naar de gemeente 

en zal een van de accountmanagers contact opnemen. Uiteraard alleen als een 

ondernemer hiermee akkoord is, dat zijn/haar gegevens gedeeld worden.  



7. Voortgang huisvesting arbeidsmigranten  
Hiervoor sluit de volgende keer een collega aan vanuit de gemeente Dronten om dit 
onderwerp toe te lichten. 
 

8. Netcongestie 
Vraagstuk ligt buiten ons bereik. Er zijn wellicht nog mogelijkheden met betrekking tot 
energiemanagement van bedrijven die nog maar gedeeltelijk gebruik maken van of 
eventueel het plaatsen van accu’s. We blijven dit actief volgen. 
 

9. Industrieterrein van de toekomst 
Er wordt een presentatie gegeven over het rapport “het industrieterrein van de 
toekomst”. Waarin de benadering van een industrieterrein anders gaat zijn met name 
meer groenbeleving.  

 
10. Rondvraag en sluiting 

Stand van zaken rondom de voormalige SEA groepen wordt besproken.  
 

 
 
 
 
 
 


